

Desai Williams, (fourth from left), hands the baton to Sterling Hinds en route to a Canadian bronze medal in the men's 4x100 relay, with a time just a fraction of a second behind the world-record set by the American team.

Sterling Hinds, qui reçoit le bâton des mains de Desai Williams, court vers une médaille de bronze lors des épreuves du relais 4 X 100 m masculin, une fraction de seconde derrière le record mondial établi par l'équipe américaine.



Distance runner Lynn Williams sprints to the finish in the women's 3000 metres to claim a surprising bronze-medal victory.

Une médaille de bronze attendait la coureuse de distance, Lynn Williams, qui s'élance vers la ligne d'arrivée après avoir complété l'épreuve du 3 000 mètres féminin.



Lori Fung stole the show at the debut of rhythmic gymnastics as an Olympic event, staging an exciting, come-from-behind victory to win the all round gold medal.

Tous les regards étaient dirigés vers Lori Fung lorsqu'elle a présenté un programme étonnant qui lui a valu une médaille d'or aux épreuves de gymnastique rythmique.